
Protokół Nr 42/2022

z posiedzenia Komisji Oświaty, Ku}tury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 8 marca 2022r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 2 - Stanisław Gustyn;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Informacja w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2021 r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Spraw Obywatelskich przedstawiła Komisji informację w zakresie
współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2021r. (informacja stanowi załącznik do
niniejszego protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu lutym br.

Ad.4. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Szlezer nawiązała do wniosku Komisji z miesiąca grudnia w sprawie dokonania przez
radcę prawnego urzędu oceny prawnej obecnie funkcjonującego regulaminu przyznawania
stypendiów dla uczniów. Przypomniała, że do chwili obecnej nie ma odpowiedzi w tej sprawie.
Zasugerowała, aby poczekać na tą odpowiedź do kwietniowego posiedzenia Komisji;

- Pani Szlezer powiedziała, że w miejscu poprzedniego podmiotu świadczącego usługi
terapeutyczne ,,Forest" działa obecnie nowy podmiot ,,Krajna" prowadzący taką samą
działalność tylko pod zmienioną nazwą. Jest to dziwne, bo zgodnie z planem zagospodarowania
nie powinna być tam prowadzona działalność tego typu. Kierownik Referatu Spraw
Obywatelskich poinformowała, że jej zdaniem nowy podmiot prowadzi tą sama działalność
terapeutyczną, z tym że wskazał dwa miejsca jej prowadzenia. Na stronie internetowej podmiot
podał, że centrum terapii znajduje się przy ulicy W. Polskiego, natomiast w hotelu zgłoszono
tylko miejsca noclegowe. Pani Szlezer zapytała, czy podmiot oferuje także noclegi dla innych
osób. Kierownik Referatu SO odpowiedziała, że podobno tak, ale w przypadku gdy będą wolne
miejsca;
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Pani Szlezer zwróciła się do Dyrektora Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej
przedstawienie informacji w sprawie subwencji. Dyrektor ZOOS poinformował, że otrzymano
subwencję ostateczną, maleje ona dla szkół miejskich o 200tys.zł. i rośnie dla szkól wiejskich
o l 35tys.zł. , maleje także dla dzieci 6 - letnich w oddziałach przedszkolnych, finalnie jest
niższa o 96tys.zł. od subwencji planowanej;

o

- Dyrektor ZOOS poinformował, że oświata praktycznie od pierwszego dnia jest włączona w
pomoc uchodźcom z Ukrainy. Obecnie będą czynione starania, poprzez dyrektorów szkół i
Dyrektora CKiS, aby zagospodarować wolny czas dla 69 zakwaterowanych obecnie osób, są to
matki z dziećmi. Od najbliższego poniedziałku dzieci uchodźców rozpoczną zajęcia szkolne
poprzez w%czenie w system szkolny, nie da się bowiem w%czyć tych dzieci w typowy system
klasowo - lekcyjny. Przy okazji zatrudnione zostaną także niektóre matki w charakterze
tłumaczek, tak aby można było się swobodnie komunikować, dodał że jedna z matek jest
nauczycielką. Dzieci będą uczęszczać na zajęcia do szkoły w Wiśniewie, Lutowie oraz szkół
Nr l i Nr 3, dla wszystkich są miejsca, także kilkoro dzieci przyjmie przedszkole Nr 1, do
rozwiązania pozostaje natomiast sprawa dożywiania. Nadmienił, że z pewnością pozostaje do
załatwienia jeszcze wiele spraw, prędzej czy później trzeba %dzie zapewnić uchodźcom np.
lepsze warunki zamieszkania. Pan Lesinski powiedział, że należy się obecnie przygotować na
18 miesięcy, bo rząd planuje wydanie wiz uchodźcom na taki okres czasu. Dyrektor ZOOS
nadmienił, że zwróci się do MEN o przekazanie dodatkowych środków w związku ze
zwiększeniem zadań związanych z zapewnieniem za3e,ć szkolnych dla dzieci uchodźców. Pani
Szlezer wspomniała, że uchodźcy zakwaterowani w CSiR otrzymują trzy posiłki dzienne.
Dyrektor ZOOS zauważył, że są jeszcze osoby zakwaterowane prywatnie, które muszą sobie
radzić same. Pan Lesinki powiedział, że istnieje obowiązek rejestracji w ciągu 143 dni od
przyjazdu, wtedy taka osoba otrzyma oficjalnie status uchodźcy i otrzyma wizę. Odnośnie
zajęć Dyrektor ZOOS poinformlwał, że jest obecnie 33 dzieci, w tym 22 dzieci w wieku
szkolnym i 1l w wieku przedszkolnym. Ponadto do Żłobka do grupy zabawowej zostanie
przy3e,tych 2 dzieci;

Dyrektor ZOOS poinformował o otrzymaniu środków z MEN w wysokości 53tys.zł.
przeznaczeniem na prowadzenie dodatkowych zajęć z zakresu pomocy psychologiczno -
pedagogicznej w szkołach. Te środki można także wykorzystywać na wsparcie dzieci
uchodźców;

z

- Dyrektor ZOOS poinformował, że cena ogrzewania gazem w Przedszkolu Nr l wzrosła o
580%. Obecnie koszty ogrzewania przedszkola są porównywalne do ogrzewania Szkoły
Podstawowej Nr 3. W związku z powyższym nastąpi zmiana systemu ogrzewania na tańsze
pompy ciepła, nowe ogrzewanie będzie funkcjonować od jesieni. Pan %kol zapytał o
przewidywane ogrzewanie w nowym przedszkolu. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że w
projekcie było ogrzewanie gazowe, ale prawdopodobnie b«;dzie zmiana na pompy ciepła.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

r
I
s S
s

ł

/?I
I

I

protokołował:
Tomasz Dix
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Przewodnicząca Komisji
Barbara Szlezer
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